
Simplicio: Chciałbym, żeby Daniele został z nami 

News - ASRoma.pl

Pomocnik AS Romy, Fabio Simplicio wypowiedział się dla Sky Sports

odnośnie przedłużenia kontraktu przez Daniele De Rossiego. 

 

"Byłbym na prawdę zadowolony z jego pozostania, ale on sam musi zadecydować o

własnej przyszłości, jednak chcielibyśmy, żeby złożył podpis na umowie. Ma ducha

walki i to wszystko co pasuje do Romy. Ja i kibice przejawiamy szczerą nadzieję, że

Daniele nie odejdzie", powiedział Simplicio.
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